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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 20. prosince 2010 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva Macková, 

MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, Věra Kadlecová, 
MgA. Lucie Šnajdrová, Mgr. Petra Kaderková 

 
I. Chod fakulty: 

� děkan popřál všem přítomným zaměstnanům příjemné prožití vánočních svátků, hodně 
zdraví, osobních i pracovních úspěchů v nadcházejícím roce a poděkoval za vynikající a 
obětavou práci pro JAMU; 

� tajemník informoval o jednání AS DIFA, která se konala v úterý 14. prosince 2010; děkan 
s tajemníkem hovořili se senátory o budoucím provozu a využití DIFA nové budovy Divadla 
na Orlí, o stanovisku v souvislosti s výpovědí z pronajatých prostor Kabinetu Múz; 

� prof. PhDr. Miroslav Plešák byl na svoji vlastní žádost (dopis děkanovi) zproštěn funkce 
předsedy i člena disciplinární komise DIFA JAMU – důvodem je jeho zvolení členem a 
posléze předsedou AS DIFA JAMU; nově navrženými kandidáty na místo v disciplinární 
komisi fakulty je prof. PhDr. Václav Cejpek, doc. PhDr. Jan Roubal, Ph.D. či MgA. Karel 
Hegner; 

� tajemník informoval, že od 3. ledna 2010 nastoupí na pozici „manažerky interních projektů“ 
BcA. Alena Hájková a doplní tak personální řady administrativních zaměstnanců děkanátu; 

� děkan stanovil termín rozšířeného kolegia děkana na pondělí 24. ledna 2011 od 9.00 hod. 
v místnosti č. 106 a zároveň připomněl, že porada pedagogů se bude konat 19. ledna 2011 
od 13.30 hod. v místnosti č. 104; zdůraznil také potřebnost účasti akademických pracovníků. 

 
II. Zahrani ční oddělení: 

� referentka ZO informovala o termínu konání mezinárodního divadelního festivalu ve 
Varšavě, který pořádá Státní divadelní akademie Aleksandra Zelwerowicze (27. června – 3. 
července 2011); více informací o festivalu bude známo v lednu 2011; KD zváží svou účast 
na tomto festivalu a rozhodne do termínu podání přihlášky (15. února 2011). 

 
III. Studijní odd ělení: 

� Markéta Indráčková (I. roč. Bc., DM) – podala žádost o uznání zkoušky z AJ na základě 
složené zkoušky na úrovni „B2“ (základní státní jazyková zkouška); KD souhlasí; 

� Tereza Kudelová (I. roč. Bc., DM) - žádá o uznání zkoušky z AJ na základě složené zkoušky 
„FCE“ na úrovni „B2“; KD žádosti vyhovělo; 

� Rastislav Kuka (II. roč. Bc., JT) - žádost o ISP z důvodu pracovní stáže na Theatre Academy 
Helsinky ve Finsku; KD schválilo; 

� BcA. Magdalena Cónová (I. roč. Bc., S) - žádost o ISP z důvodu studia  na další VŠ; KD 
žádosti vyhovělo; v návaznosti na žádost o ISP byla předložena i žádost o přesun předmětu 
"Umění režie a dramaturgie" do dalšího ročníku (návrh pedagoga předmětu); KD souhlasí. 

 
IV. Oddělení vnějších vztahů: 

� členové KD (doc. Srba, prof. Kovalčuk, prof. Macková, MgA. Chládková, MgA. Vodička a 
MgA. Šnajdrová) zhodnotili proběh, hospodaření a výsledky Iterních pedagogických 
projektů za rok 2010 – podrobnosti viz. příloha č. 1 tohoto zápisu. 

 
 
zapsala: BcA. Věra Kadlecová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


